
Pan Włodzimierz Szypcio: „Ostatnio na terenie Warszawy odkryto padłe dziki 

zarażone chorobą ASF. Jeśli Urząd Marszałkowski odpowiada za szkody 

spowodowane przez zwierzynę łowną na terenach miast, to czy nie ponosi on 

również odpowiedzialności za populację dzików na terenach, gdzie nie ma obwodów 

łowieckich?” 

 


